

## 創興萬事達信用卡「支付寶」服務暫停通知

因應本行之服務供應商進行系統維護，本行萬事達信用卡「支付寶」服務將於下列時間暫停服務：

| 日期              | 預計影響時間<br>(香港時間)* |         |
|-----------------|-------------------|---------|
|                 | 由                 | 至       |
| 2015年3月30日(星期一) | 凌晨3時30分           | 上午5時30分 |

\* 預計影響時間只是事前估計，本行保留因實際需要而作出適當修改的權利，而不會另行通知。

如需要協助，請致電本行客戶服務熱線 (852) 3768 8888。

創興銀行有限公司 謹啓

2015年3月16日

## Notice of Temporary Suspension of Chong Hing MasterCard Credit Card “Alipay” Service

As our service provider will be performing system maintenance, Chong Hing MasterCard Credit Card “Alipay” Service will be temporarily suspended during the following schedule:

| Date                   | Expected Downtime (HKT)* |         |
|------------------------|--------------------------|---------|
|                        | From                     | To      |
| 30 March 2015 (Monday) | 3:30 am                  | 5:30 am |

\* Actual downtime may vary subject to the maintenance progress. The Bank reserves the right to change the schedule without prior notice.

If you have any queries, please contact our Customer Services Hotline at (852) 3768 8888.

Chong Hing Bank Limited

16 March 2015